
Protokół Nr 33/19 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 28 października 2019 r. w godzinach: 1420 – 1500 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  
2. Wojciech Rosicki     –  Wiceprezydent Miasta 
3. Adam Wieczorek     –  Wiceprezydent Miasta 
4. Barbara Mrozowska-Nieradko   –  Sekretarz Miasta 
5. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 
6. Tomasz Jakubiec      –  Dyrektor Departamentu Prezydenta 
7. Michał Chmielewski     –  p.o. Dyrektora Departamentu Gospodarowania 

                                                           Majątkiem 
8. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Pracy, Edukacji  

                                                           i Sportu 
9. Robert Kowalik      –  p.o. Dyrektora Departamentu Polityki Społecznej  

                                                           i Zieleni 
10. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
11. Agnieszka Dyśko      –  p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
12. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 
13. Katarzyna Korowczyk      –  Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
14. Marcin Górski        –  Dyrektor Wydziału Prawnego 
15. Aleksandra Hac       –  p.o. Kierownika w Biurze Rzecznika Prasowego  

            Prezydenta Miasta 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta.  
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach:  
 
 1/  ogłoszenia o podjęciu prac nad zmianą uchwały w sprawie utworzenia Parku 

Kulturowego ulicy Piotrkowskiej; 
 
 2/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic Malowniczej i Macieja Rataja oraz 
autostrady A1; 

 
 3/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  

części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Bażanciej,  
Wycieczkowej, Kasztelańskiej i Skrzydlatej oraz granic terenu kolejowego  
i Lasu Łagiewnickiego. 

 
2. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi.  
 
3. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 
  terenie Miasta. 
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Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przedstawili:  
 
– dyr. Biura Miejskiego Konserwatora Zabytków Kamila Kwiecińska-

Trzewikowska w sprawie: 
 
 1/  ogłoszenia o podjęciu prac nad zmianą uchwały w sprawie utworzenia Parku 

Kulturowego ulicy Piotrkowskiej; 
 
– dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Robert Warsza w sprawach: 
 
 2/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic Malowniczej i Macieja Rataja oraz 
autostrady A1; 

 
 3/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  

części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Bażanciej,  
Wycieczkowej, Kasztelańskiej i Skrzydlatej oraz granic terenu kolejowego  
i Lasu Łagiewnickiego. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je pod 
obrady Rady Miejskiej, z wyjątkiem projektu przedstawionego w ppkt. 1.1., odnośnie do 
którego Pani Prezydent – na wniosek Wiceprezydenta Miasta Wojciecha Rosickiego – 
podjęła decyzję o wycofaniu go z dalszego procedowania podczas posiedzenia Kolegium. 
 

  
 Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-3 do protokołu. 
 
Ad. 2. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi przedstawili 
p.o. dyr. Zarządu Zieleni Miejskiej Maciej Winsche oraz główny specjalista  
w Zarządzie Zieleni Miejskiej Arkadiusz Grzelak. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 
drzew stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 
Jednocześnie Pani Prezydent poleciła: 
– w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy ul. Ananasowej 28 – ustalenie  
z  Zarządem Dróg i Transportu, którędy ma przebiegać droga w tym rejonie, a następnie 
przedstawienie informacji w tej sprawie; 
– podjęcie działań umożliwiających przeprowadzenie prac pielęgnacyjnych 3 drzew (klony 
jesionolistne), rosnących na terenie Parku im. Adama Mickiewicza przy murze cmentarza. 
Ponadto w trakcie posiedzenia p.o. Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej Maciej Winsche 
przedstawił dodatkowo sprawę zamiaru usunięcia drzewa (lipy drobnolistnej) rosnącego na 
terenie nieruchomości przy ul. Łodzianka 36. Pani Prezydent wyraziła zgodę na usunięcie 
drzewa.  
 

  
 Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad. 3. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 
terenie Miasta  przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 
Agnieszka Dobrucka. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 
drzew stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 
Jednocześnie Pani Prezydent poleciła: 
– w związku z zamiarem usunięcia 2 drzew (cyprysiki lawsona) rosnących na terenie 
ogródka działkowego zlokalizowanego na obszarze Rodzinnego Ogrodu Działkowego 
„Relaks” – podjęcie działań umożliwiających przeprowadzenie prac pielęgnacyjnych drzew; 
– ponowne przedstawienie na posiedzeniu Kolegium sprawy zamiaru usunięcia 3 drzew 
(jodły kaukaskie) rosnących na terenie ogródka działkowego zlokalizowanego na obszarze 
Rodzinnego Ogrodu Działkowego „Nowe Sady” wraz z aktualną dokumentacją 
fotograficzną. 
 

  
 Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 
 
 
 

   Posiedzeniu przewodniczyła 
 

 
                  Hanna ZDANOWSKA 
               Prezydent Miasta 
 
 


